
 

                            Protokół Nr XXIV/2009 
                        z Sesji Rady Gminy Darłowo 
                       z dnia  7 kwietnia  2009 roku 
            - sala konferencyjna Urzędu Gminy Darłowo 
 
            Przewodniczący Rady Gminy p. Władysław 
Krakowiak o godzinie 10°° otworzył Sesję i po powitaniu 
radnych i gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób – 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
                                                       
Ponadto w sesji udział wzięli: 
• Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo 
• Pani Krystyna Kisielewska  –  Skarbnik Gminy 
• Pani Małgorzata Ejsmont  – Radca Prawny 
• Pani Ewa Szymczak –   Kierownik  Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej 
• Pan Marceli Glaza – Dyrektor Gminnego Zakładu 

UŜyteczności Publicznej w Dąbkach 
• Pan Tadeusz Bierniukiewicz – Koordynator 

Samorządowy, Radny Rady Powiatu Sławieńskiego. 
                                                                   
Lista zaproszonych gości  stanowi załącznik Nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
                                                                              
Na Sekretarza powołano radnego Jana Fraszko. W 
głosowaniu wzięło udział 14 radnych, głosując                                               

następująco: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  
głosów  „wstrzymujących  się”. 
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Na protokolantkę Przewodniczący powołał p. ElŜbietę 
Koralewską-Winiarek. 
    

 
Ad.1.3.Ustalenie  porządku obrad. 
                                         
Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami 
na XXIV Sesję Rady Gminy Darłowo ( zał. Nr  4). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak 
poinformował zebranych, Ŝe sesja została zwołana na podstawie art. 20 
ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym w 
związku z  następującym wnioskiem Wójta Gminy Darłowo (zał. Nr 5): 
„Wnioskuję o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Darłowo w związku z 
koniecznością podjęcia uchwał: 

1. w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo w związku z 
przystąpieniem Gminy Darłowo do realizacji projektu pod nazwą 
„Regionalna platforma cyfrowa dorzecza Wieprzy i Grabowej” 

2. w sprawie przystąpienia do konkursu w ramach programu 
operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, oś priorytetowa I – 
Gospodarka wodno-ściekowa.” 

Ponadto przewodniczący powiedział, Ŝe w związku z 7-dniowym terminem 
zwołania sesji , osobiście podjął decyzję o wywieszeniu ogłoszenia na tablicy 
ogłoszeń oraz umieszczeniu w internecie, bez imiennego powiadamiania 
sołtysów.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak 
zaproponował  następujący porządek obrad: 
 
1.Sprawy organizacyjne: 

1.1.Otwarcie sesji. 
1.2.Stwierdzenie quorum. 
1.3.Ustalenie  porządku obrad. 

 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo na      
    2009 rok. DRUK NR 28/2009.  
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do konkursu w ramach      
    Programu  Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko Oś Priorytetowa     
    I – Gospodarka   wodno-ściekowa, działanie 1.1 – Gospodarka wodno-    
    ściekowa w aglomeracjach  powyŜej 15 tys. RLM. DRUK NR 29/2009. 
 
4. Wolne wnioski i zapytania. 
 
5. Zamknięcie sesji. 
 
W sesji uczestniczy 15 radnych, doszedł spóźniony Krzysztof Gliszczyński.  
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Ad. 2.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na      
2009 rok. DRUK NR 28/2009.  
 
W imieniu Wójta Gminy Darłowo  projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła p. Krystyna Kisielewska – Skarbnik Gminy Darłowo.( zał. Nr 6). 
Uzasadnienie: 
„Uchwałą Nr 218/09 Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego 
przyznano na projekt pn. „Regionalna Platforma Cyfrowa Dorzecza Wieprzy i 
Grabowej” kwotę : 1 896 245,00 zł, z czego Gminie Darłowo 449 951,25 zł. W 
projekcie uczestniczą cztery gminy powiatu sławieńskiego oraz Miasto 
Sławno. W budŜecie gminy naleŜy zabezpieczyć wkład własny w wysokości 
149 984,00 zł, przenosząc wydatki z następujących zadań: 
• planu zagospodarowania przestrzennego: 100 000,00 zł 
• prac remontowych na cmentarzach: 49 984,00 zł. 
JeŜeli pozytywnie zostaną załatwione wnioski o płatność tj. koszty poniesione 
na zakup sprzętu komputerowego, programu finansowo-księgowego „Gmina 
2”, programu do podpisu elektronicznego z lat ubiegłych, to odzyskane środki 
zostaną przeznaczone na zadania z których obecnie są przenoszone. 
 
Zadanie „Regionalna Platforma Cyfrowa Dorzecza Wieprzy i Grabowej” naleŜy 
wprowadzić do załącznika nr 4 uchwały budŜetowej. 
 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej pozyskał środki na projekt pn. „Szansa 
na rozwój” w wysokości 102 313 zł. 
 
Zespół Szkół w Dąbkach realizuje w roku bieŜącym rozpoczęty w 2008 roku 
projekt pn. „Zdrowe ciało – zdrowy umysł” , na który otrzyma dotację w 
wysokości 16 000 zł. Dotacje te naleŜy wprowadzić do budŜetu po stronie 
dochodów i wydatków. 
 
W ramach planu finansowego GOPS naleŜy dokonać przeniesień środków w 
kwocie 12 000 zł z zasiłków na wykonanie placu dojazdowego do magazynu 
ośrodka (12 tys. zł).” 
  
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
                                                                                                      
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr XXIV 
329/2009  w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2009 rok  
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 7 ). 
 
 
 
Ad.3.  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do konkursu w ramach      
Programu  Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko Oś 
Priorytetowa I – Gospodarka   wodno-ściekowa, działanie 1.1 – 
Gospodarka wodno- ściekowa w aglomeracjach  powyżej 15 tys. 
RLM. DRUK NR 29/2009. 
 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 8). 
Uzasadnienie: 
„W związku z ogłoszeniem terminu naboru wniosków w trybie konkursowym 
o dofinansowanie z Funduszu Spójności projektów w ramach Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, Oś Priorytetowa I – Gospodarka 
wodno-ściekowa, działanie 1.1 – gospodarka wodno-ściekowa w 
aglomeracjach powyŜej 15 tys. RLM, wymagana jest zgodnie z pkt. 18 
podpunktem 12 regulaminu konkursu, uchwała rady gminy upowaŜniająca 
Wójta Gminy Darłowo do złoŜenia wniosku oraz przyjęcia do realizacji 
przedsięwzięcia pn. „Kompleksowy program gospodarki ściekowej Gminy 
Darłowo, etap I”. 
Wójt p. Franciszek Kupracz poinformował zebranych, Ŝe sprawa 
dotyczy oczyszczalni w Rusku oraz sieci kanalizacyjnej. Wcześniej 
zadania te były podzielone na dwa osobne tematy:  budowa 
oczyszczalni w Rusku oraz  budowa sieci kanalizacyjnej w gminie.  
W związku z pismem Sekretarza Stanu w Ministerstwie Środowiska 
DPOIiŚ-fs-720-4-33/09/kp/585 z dnia 5 marca 2009 roku naleŜy te 
tematy połączyć. Wójt w całości przytoczył w/w pismo (zał. Nr 9): 
 „Na podstawie pkt 68 Regulaminu konkursu zamkniętego nr 
1/POIiŚ/1.1/04/2008, w wyniku przeprowadzonej oceny stwierdzono, Ŝe 
wniosek o dofinansowanie ze środków Funduszu Spójności w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko nie spełnia kryteriów 
wyboru projektów, a tym samym nie moŜe zostać wyłoniony do 
dofinansowania. 
Zakres projektu pn. „Budowa gminnej oczyszczalni ścieków w miejscowości 
Rusko, gmina Darłowo” obejmuje wyłącznie budowę oczyszczalni ścieków w 
aglomeracji 30 333 RLM co ma wpływ na ostateczną sumę punktów w 
zakresie oceny projektu pod względem kryteriów merytorycznych I stopnia. 
Uwzględniając, iŜ kryteria merytoryczne I stopnia nr 2,3,4,5 dotyczą 
wyłącznie budowy kanalizacji, której nie ma w zakresie projektu Gminy 
Darłowo, naleŜy stwierdzić, iŜ projekt przy ponownej analizie przez instytucję  
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pośredniczącą nie uzyskał wymaganej w I konkursie minimalnej liczby 
punktów tj. 36 pkt.  
Dodatkowo pragnę poinformować, iŜ w wyniku oceny projektu pod względem 
kryteriów merytorycznych II stopnia przez ekspertów grupy roboczej, 
zakwestionowano poprawność analizy finansowo-ekonomicznej oraz spójność 
informacji zawartych we wniosku, załącznikach do wniosku. 
Jednocześnie informuję, Ŝe Wnioskodawcy, którego wniosek nie został 
wyłoniony do dofinansowania, przysługuje prawo do wniesienia protestu na 
zasadach określonych w art. 30 Ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach 
prowadzenia polityki rozwoju (Dz.U. Nr 227, poz. 1658 z późn.zm.) zwanej 
dalej „Ustawą”. Protest powinien zostać złoŜony w formie pisemnej w terminie 
14 dni od daty otrzymania niniejszego pisma do właściwej Instytucji 
WdraŜającej (która dokonywała oceny formalnej i merytorycznej I stopnia) za 
pośrednictwem Instytucji Organizującej Konkurs (Ministerstwo Środowiska) i 
powinien spełniać  warunki określone w Ustawie oraz Wytycznych w zakresie 
procedury odwoławczej dla wszystkich programów operacyjnych.” 
 
Wójt p. Franciszek Kupracz : za radą Ministerstwa Ochrony Środowiska 
Gmina Darłowo przygotowuje wniosek obejmujący łącznie budowę 
oczyszczalni i sieci kanalizacyjnej, który po ewentualnej zgodzie rady gminy 
zostanie złoŜony do 30 kwietnia br. Szacunkowo koszt realizacji tej inwestycji  
to 52 mln zł. Dokumentacja przygotowywana jest przez firmę ze Słupska. 
Zasadniczym pytaniem jest kto będzie zajmował się eksploatacją oczyszczalni 
i kanalizacji? W pierwszej wersji miał to być Gminny Zakład UŜyteczności w 
Dąbkach, ale przy tej formie organizacyjnej zakładu budŜetowego nie moŜe 
być naliczana amortyzacja. JeŜeli wniosek zostanie przyjęty, to inwestycja 
będzie eksploatowana  przez spółkę z o.o., która powstanie na bazie GZUP-u, 
z udziałem gminy. W najbliŜszym czasie Wójt będzie przedstawiał radzie 
gminy projekt uchwały dotyczący przekształcenia tego zakładu budŜetowego 
w spółkę. Działalność spółka rozpoczynałaby od 1 stycznia 2010 roku. Do 
cen wody i ścieków musi być w przyszłości doliczana amortyzacja. W związku 
z planowanymi zmianami organizacyjnymi przygotowywany jest statut 
spółki, w którym gmina będzie ujęta jako główny udziałowiec. W związku z 
tym, Ŝe  uchwała w sprawie przystąpienia do konkursu w ramach Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowiska jest niezbędna do złoŜenia 
wniosku o środki unijne, Wójt p. Franciszek Kupracz poprosił Wysoką Radę 
o jej podjęcie.    
    
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
                                                                                                      
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr XXIV 
330/2009  w sprawie  przystąpienia do konkursu w ramach Programu  
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko Oś Priorytetowa I – 
Gospodarka   wodno-ściekowa, działanie 1.1 – Gospodarka wodno- 
ściekowa w aglomeracjach  powyżej 15 tys. RLM  została podjęta przez 
Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 10 ). 
 
 
Ad.4.  
Wolne wnioski i zapytania. 
 

W dyskusji udział wzięli: 
Wójt p. Franciszek Kupracz poinformował radnych, Ŝe trudny okres 
funkcjonowania samorządu gminnego wynika z  sytuacji finansowej. Na 
papierze są pieniądze, ale wirtualne. Ogólna sytuacja kryzysowa wpływa 
równieŜ na nasz samorząd. Pomimo tego, trzeba wszystko robić, aby wygrać 
wybory w przyszłym roku. Priorytetem dla Wójta jest zachowanie płynności 
finansowej. NaleŜy zachować taki poziom funkcjonowania samorządu jak 
dotąd, bo to był okres rozwoju gminy. DuŜym wydatkiem była i jest  oświata. 
Przy ogólnym niŜu demograficznym udało się w naszej gminie zachować 
małe, bezpieczne  szkoły. Gmina otrzyma o 360 tys. zł mniej subwencji 
oświatowej, w związku ze spadkiem ilości uczniów. Ale koszty utrzymania 
szkół, kadry pozostają. Funkcjonujące świetlice socjoterapeutyczne są 
potrzebne i ludziom na wsi teŜ się coś naleŜy. Spełniają one swoją rolę, 
dlatego szkoda by było to zmarnować. Według Wójta inwestycje trzeba 
prowadzić w sposób umiarkowany. NaleŜy  pozmieniać umowy, Ŝeby nie 
budować pomników. Trzeba będzie przyjrzeć się granicom kosztów, bo do tej 
pory to idzie rozpędem. Wójt osobiście wziął się za rzeczowe wydawanie 
pieniędzy.  
 
Wójt p. Franciszek Kupracz przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo 
na dzień 7 kwietnia 2009 roku (zał. Nr 11): 

I. stan konta na rachunku podstawowym: 476 960,63 zł 
w tym: 
1) środki na wypłatę świadczeń rodzinnych: 185 044,00 zł 
2) środki na wypłatę zasiłków: 12 750,00 zł 
 

II. wydatki do poniesienia w najbliŜszym czasie: 515 309,46 zł 
 
tj. *środki dla GOPS: 114 000,00 zł 
    *dotacja dla GZUP : 162 000,00 zł 
    * rachunki do zapłaty: 239 309,46 zł 
 
W kwietniu 2009 roku wpłyną: 
*460 tys. zł : subwencja oświatowa 
*200 tys. zł :świadczenia rodzinne 
*218 tys. zł za autobus z PERFON-u 



- 7 - 
*100 tys. zł : podatek dochodowy 
*98 tys. zł :subwencja wyrównawcza 
*300 tys. zł: nieruchomości. 
 
Wójt p. Franciszek Kupracz poinformował radnych, Ŝe w dalszym ciągu trwa 
batalia o uregulowanie zaległości podatkowych za lata 2007 i 2008 od 
Niepublicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej działających w Dąbkach. Do 
dnia dzisiejszego nie ma wpłaty podatku od Ośrodka Dukat oraz Argentyt. W 
związku z tym Wójt podkreślił, Ŝe obecnie nie ma mowy o umorzeniu odsetek 
od głównych zaległości dla w/w ośrodków. Obowiązek podatkowy musi być 
realizowany, w związku z czym Wójt zadeklarował przejście na bardziej 
rygorystyczne środki ściągnięcia tych płatności. Wszystkie zaległości 
podatkowe przekazane zostaną do egzekucji komorniczej.  
Kolejnym symptomem kryzysu jest brak zainteresowania zakupem działek 
nad morzem. Gmina Darłowo posiada bardzo atrakcyjne tereny do sprzedaŜy 
m.in. w Bobolinie (pole namiotowe), w Kopań nad samym morzem oraz 
centrum Wicia. JeŜeli chodzi  o złoŜone  wnioski Rady Sołeckiej w Wiciu 
dotyczące zagospodarowania działki 98/3 w tej miejscowości, to dotyczyły 
one przede wszystkim wskazania, których działek nie naleŜy sprzedawać. 
Wójt powiedział, Ŝe zlecił geodecie wycenę wszystkich działek ujętych w 
koncepcji zagospodarowania centrum Wicia, ze względu na cenę prac 
geodezyjnych. Uzyskanie w tym roku zaplanowanych 6 mln zł ze sprzedaŜy 
nieruchomości to „dla nas być, albo nie być”. „NaleŜy utrzymać to co jest oraz 
prowadzić umiarkowany rozwój”. Wójt bardzo liczył na wpływy z podatków od 
elektrowni wiatrowych. Najbardziej wiarygodnym inwestorem jest firma p. 
Krystiana Stachowiaka („Wind-Invest” Sp. z o.o. z Warszawy). We wrześniu 
tego roku spółka ta chce rozpocząć budowę. Wójt wydaje decyzję 
środowiskową, po uzyskaniu opinii i uzgodnień z innych instytucji, 
określonych w przepisach prawa. Przed wydaniem  decyzji na budowę 
wiatraków jest nałoŜony na firmy obowiązek  sporządzenia raportu 
oddziaływania inwestycji na środowisko, w związku z Międzynarodową Siecią 
Ekologiczną Natura 2000. Prawdopodobnie przez ochronę ptaków takich jak 
sowa i derkacz, w naszej gminie będzie wybudowanych 5 wiatraków mniej. 
Inwestor nie dostanie pozwolenia na budowę w Porzeczu oraz w JeŜycach i w 
JeŜyczkach.   
Wójt p.Franciszek Kurpacz powiedział zebranym, Ŝe podczas ostatniej 
konferencji wójtów, burmistrzów i prezydentów, uzyskał informację od 
Wojewody Zachodniopomorskiego, Ŝe powraca sprawa lokalizacji elektrowni 
atomowej nad jeziorem Kopań. Po powołaniu przez wojewodę pełnomocnika 
do spraw energetyki jądrowej, będą składane gminom oferty . Nasze jezioro 
Kopań jest brane pod uwagę ze względu na warunki geologiczne oraz na 
wodę. Ponadto mówca poinformował, Ŝe wyłoniony został wykonawca z 
Postomina do ugniatania dróg gminnych. W dniu dzisiejszym prace trwają w 
JeŜycach II tzw. Kolonii, w dalszej kolejności wykonawca będzie wykonywał 
roboty w Słowinie. 
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Dyrektor Gminnego Zakładu UŜyteczności Publicznej w Dąbkach p. Marceli 
Glaza zaprosił po sesji wszystkich radnych na walne zgromadzenie spółki z o. 
o. Gminne Wodociągi i Kanalizacja. 
 
Radny Jan Fraszko zapytał Wójta dlaczego w niektórych gminach 
województwa zachodniopomorskiego powstały duŜe  zespoły elektrowni 
wiatrowych (np.  w Tymieniu, w Tychowie, w Karlinie), a w naszej Gminie 
Darłowo te prace są tak spowolnione? Czym to jest spowodowane? Tym 
bardziej, Ŝe nasza gmina była jedną z pierwszych, na której terenie 
pobudowano wiatraki. 
 
Wójt p. Franciszek Kupracz:  w innych ościennych gminach nie ma takiej 
konkurencji jak w naszej gminie. Na przykład w Tychowie, w Gminie Sławno 
był tylko jeden inwestor, który po przygotowaniu wszystkich niezbędnych 
dokumentów zrealizował inwestycję w postaci 20 turbin. W Gminie Darłowo 
na dzień dzisiejszy działają w temacie elektrowni wiatrowych 4 róŜne firmy, 
które ze sobą konkurują: 
• „Wind – Invest” Spółka z o.o. z Warszawy (najbardziej wiarygodna spółka 

dla naszej gminy, regulująca podatki) 
• „Wiatropol International” Spółka z o.o. z Gdańska 
• Elektrownie Wiatrowe GnieŜdŜewo” Spółka z o.o. 
• „Projekt Ekovest Polska” Spółka z o.o. z Połchowa. 
Zespół Elektrowni Wiatrowych w Pobłociu Wielkim, gmina Karlino składa się 
z 46 wiatraków. Obecnie są na tzw. „rozruchu”. Gmina Karlino jeszcze nie 
ma płatności z tytułu podatków, bo w roku oddania do uŜytkowania 
wiatraków nie płaci  się z mocy ustawy  zobowiązań do końca danego roku 
kalendarzowego.  Zgodnie z przepisami prawa Wójt wydaje decyzję 
środowiskową, ale wcześniej inwestorzy muszą sporządzić raport 
oddziaływania inwestycji na środowisko związany z funkcjonowaniem Natury 
2000. Z wymienionych wyŜej firm w naszej gminie tylko „Wiatropol” ma 
decyzję środowiskową i pozwolenie na budowę. Cała procedura jest zupełnie 
niezaleŜna od Wójta, który nic nie moŜe zrobić , tylko czekać. Problemem teŜ 
jest załatwienie zakupu prądu produkowanego przez elektrownie wiatrowe, 
poniewaŜ  zakłady energetyczne ( jako monopolista) mają decydujący głos w 
tej kwestii. 
 
Radny Jan Małecki wyraził wielką aprobatę dla ewentualnej lokalizacji 
elektrowni atomowej nad jeziorem Kopań w naszej gminie. Poglądy w tej 
sprawie bardzo się zmieniły. Kiedyś były protesty mieszkańców i organizacji 
proekologicznych, a w tej chwili kaŜdy zabiega o moŜliwość lokalizacji takiego 
przedsięwzięcia na swoim terenie ze względu na podatki i moŜliwość pracy. 
Dzisiaj elektrownia atomowa to jedynie zysk dla gminy. Gmina Darłowo jest 
w uprzywilejowanej sytuacji. Musimy juŜ o to zacząć walczyć. Trzeba 
przygotować nasze społeczeństwo. Trzeba przekonać naszych mieszkańców 
argumentami, Ŝe ta elektrownia powinna tu powstać.  
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Wójt p. Franciszek Kupracz: trzeba rozmawiać i dojść do jakiegoś 
konsensusu, ale musimy poczekać na powołanie pełnomocnika wojewody do 
spraw energetyki jądrowej i na dokumenty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak  i Wójt Gminy 
Darłowo p. Franciszek Kupracz złoŜyli wszystkim Ŝyczenia z okazji 
zbliŜających się Świąt Wielkanocnych. 
 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Ad.5.  
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
p. Władysław Krakowiak zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy Darłowo o 
godzinie 11.10  dnia  7 kwietnia 2009 roku. 
 
Sekretarz obrad: 
 
Jan Fraszko 
 
 
                                                      Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
                                                                     Władysław Krakowiak 
Protokołowała: 
ElŜbieta Koralewska-Winiarek 
Kierownik Biura Rady  
 
 
 
 
 
 


